
 

Protokół Nr III/14 

sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej 30 grudnia  2014 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godz. 10 
00

 otworzył obrady III sesji Rady 

Gminy Stargard Szczeciński . 

Po powitaniu oświadczył, że na stan rady wynoszący 15 radych zgodnie z listą obecności w 

obradach sesji uczestniczyło 15 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania prawomocnych 

decyzji i uchwał.   

W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 

Makowski, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło oraz sołtysi. 

W obradach sesji uczestniczył radca prawny  Roman Janił.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .  

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący rady poinformował ,że zgodnie ze statutem Gminy Stargard Szczeciński, a § 78 

ust.2 przewodniczącego komisji rewizyjnej wybiera rada, co również potwierdził obecny na sesji 

radca prawny  i dlatego należy wprowadzić do porządku obrad dodatkowy punkt. 

Przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie 

do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały jako pkt 14 tj. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego komisji rewizyjnej 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami ‘za” , 

„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 przyjęła w/w wniosek. 

Porządek obrad, który otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o terminie sesji  przedstawiał się 

następująco:  

 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie obrad III sesji Rady Gminy  

- stwierdzenie quorum  

- przyjęcie protokołu Nr II z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 

   09 grudnia  2014 r.   

- zatwierdzenie porządku obrad 

2.Interpelacje  

3.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na rok 2015  

   po uprzednim:  

   - przedstawieniu projektu uchwały budżetowej przez Wójta Gminy  

   - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinii i wniosków Komisji 

   - debata nad projektem i złożonymi wnioskami oraz ich przegłosowanie 

   - głosowanie nad projektem uchwały budżetowej wraz z przyjętymi wnioskami  

4.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy  

   Stargard Szczeciński na lata 2015-2021 

5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.  

6.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  

   przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Lipnik   

7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy Stargard Szczeciński z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2015 r.” 

8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
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   Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 r. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrań wiejskich  

10.Opracowanie planów pracy komisji na rok 2015  

     Materiały przedstawiają przewodniczący poszczególnych komisji   

11.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stargard Szczeciński w roku   

     szkolnym 2013/2014 

     Informację przedstawia Zastępca Wójta Jerzy Makowski   

12.Informacja na temat działalności wójta w okresie międzysesyjnym 

13.Informacja na temat działalności przewodniczącego rady gminy w okresie  

      międzysesyjnym  

14.Odpowiedzi na interpelacje radnych 

15.Wolne wnioski i zapytania  

16.Sprawy różne  

17.Ustalenie terminu następnej sesji  

18.Zamknięcie obrad sesji 

 

Następnie przewodniczący rady odczytał porządek obrad III sesji Rady Gminy uwzględniający  

przyjęty w/w wniosek w brzmieniu jak niżej ; 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie obrad III sesji Rady Gminy  

- stwierdzenie quorum  

- przyjęcie protokołu Nr II z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 

   09 grudnia  2014 r.   

- zatwierdzenie porządku obrad 

2.Interpelacje  

3.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na rok 2015  

   po uprzednim:  

   - przedstawieniu projektu uchwały budżetowej przez Wójta Gminy  

   - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinii i wniosków Komisji 

   - debata nad projektem i złożonymi wnioskami oraz ich przegłosowanie 

   - głosowanie nad projektem uchwały budżetowej wraz z przyjętymi wnioskami  

4.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy  

   Stargard Szczeciński na lata 2015-2021 

5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.  

6.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  

   przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Lipnik   

7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy Stargard Szczeciński z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2015 r.” 

8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  

   Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 r. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrań wiejskich  

10.Opracowanie planów pracy komisji na rok 2015  

     Materiały przedstawiają przewodniczący poszczególnych komisji   

11.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stargard Szczeciński w roku   

     szkolnym 2013/2014 

     Informację przedstawia Zastępca Wójta Jerzy Makowski   

12.Informacja na temat działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
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13.Informacja na temat działalności przewodniczącego rady gminy w okresie  

      międzysesyjnym  

14.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego komisji rewizyjnej 

15.Odpowiedzi na interpelacje radnych 

16.Wolne wnioski i zapytania  

17.Sprawy różne  

18.Ustalenie terminu następnej sesji  

19.Zamknięcie obrad sesji 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” 

,„przeciw” 0 i głosy wstrzymujące się „ 0”- przyjęła w/w porządek  obrad  III sesji Rady Gminy 

Stargard Szczeciński według , którego rada obradowała . 

Protokół Nr II/14 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński odbytej w dniu 9 grudnia  

2014 r. został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania. 

Ad.1 

Jak wyżej. 

Ad.2 

Interpelacje nie zostały zgłoszone. 

Ad.3 

Podjęcie uchwały Nr III/6/14 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński 

na rok 2015 

 Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal w pierwszej kolejności poprosił wójta gminy o 

przedstawienie projektu uchwały budżetowej. 

Wójt Gminy zabierając głos poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy  Stargard Szczeciński na rok 2015 przedstawił radzie w dniu 17 listopada 2014 r. nad , 

którym to projektem rada pracowała. 

Kolejno przewodniczący rady zapoznał radę z następującymi dokumentami : 

 

 uchwałą Nr CCXLI.556.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie z dnia 10 grudnia 2014 r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Stargard Szczeciński na 2015 rok – opinia pozytywna , 

 uchwałą Nr CCXLI.557.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie z dnia 10 grudnia 2014 r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały o 

zmianie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2015-2021 

– opinia pozytywna .  

W/w uchwały stanowią załącznik nr 3 i 4 do protokołu . 

Kolejnym dokumentem odczytanym przez przewodniczącego rady była opinia  Komisji 

Socjalno- Porządkowej i Oświaty oraz opinia Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok. 

Opinia komisji oświaty stanowi załącznik nr 5 do protokołu natomiast opinia komisji rewizyjnej 

stanowi załącznik nr 6. 

Następnym dokumentem odczytanym przez przewodniczącego rady była opinia Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 2015 rok., która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Kolejno przewodniczący odczytał Zarządzenie Nr 210/14 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z 

dnia 29 grudnia 2014 r. wyrażające stanowisko wobec projektu uchwały budżetowej na 2015 

rok – stanowi załącznik nr 8 do protokołu .  

Przewodniczący rady przypomniał o wniosku  Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i 

Budżetu, który został zawarty w opinii tejże komisji a mianowicie:  
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Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu w formie wniosku zgłosiła zmianę do w/w 

projektu uchwały polegającą na przeniesieniu środków z rozdziału 90015 Oświetlenie ulic, 

placów i dróg 

Wydatki majątkowe 

- budowa oświetlenia ulicznego w Warchlinie     - 50 000 zł  

- zakup lamp solarowych na terenie gminy           - 40 000 zł  

Do Działu 921 Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego, rozdział 92109 Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby, na wydatki majątkowe pozycja- przebudowa świetlic wiejskich w 

Warchlinku i Świętem. 

Wydatki na w/w świetlice łącznie stanowić będą kwotę 403 600 zł.   

Radni do w/w dokumentów nie zgłosili uwag i zastrzeżeń . 

Przewodniczący rady zapytał radnych czy mają uwagi i pytania do projektu uchwały budżetowej 

na 2015 rok i poprosił o dyskusję. 

Jako pierwsza głos zabrała radna Agnieszka Lenda i m.in. powiedziała,  o opinii swojej komisji i 

co miało na to wpływ i jak powiedział radna komisja miała uwagi tylko do inwestycji, których  

nie zaopiniowała ponieważ  zdaniem radnej zostały wprowadzone do projektu budżetu przez 

wójta gminy, a nie zostały wcześniej przedyskutowane . 

Radna odniosła się do wydatku majątkowego zaplanowanego na przebudowę świetlicy wiejskiej 

w Warchlinku , który pojawił się niespodziewanie, a jak dodała radna kiedy pytała o środki  na 

budowę świetlicy w Lipnku, to otrzymywała odpowiedź od wójta , że takich środków nie ma , a 

następnie przestawiła radnym jak wyglądała  i obecnie wygląda sytuacja odnośnie miejsc 

spotkań mieszkańców, powiedziała o zakupie małej działki i to ,że sołectwo posiada  boisko 

sportowe . Kończąc swoją wypowiedź radna zaznaczyła, iż z powodu braku środków na 

sołectwo Lipnik zaplanowana jest budowa kontenerowego obiektu rekreacyjno-sportowego, a 

jej żal i rozgoryczenie to z powodu tego ,że nie było wspólnie wypracowanych decyzji. 

Radna Wiesława Kuśnierz – zabierając głos powiedziała m.in., że rodzaj inwestycji powinien 

być przedyskutowany w radzie i rada powinna wypracować długofalowy program i tego się 

trzymać. Odnośnie zaplanowanej przebudowy świetlicy wiejskiej w Warchlinku radna 

powiedział, że być może wystarczyłby tam kontener i zapytała czy taka inwestycja za 300 tys zł 

jest tam potrzebna.  

Radny Jarosław Kornet odnosząc się do inwestycji  dotyczącej przebudowy świetlicy wiejskiej  

w Warchlinku m.in. powiedział, że żaden z radnych nie podnosił tej kwestii, a były okręgi 

dwumandatowe, a odnośnie Lipnika to było zadowolenie, obecny stan tego obiektu jest zły  

dodał radny i przychylił się do wniosku komisji, iż jest to dobry pomysł tylko należy ustalić 

zakres robót. 

Kolejno radny wrócił do tematu, który poruszał już niejednokrotnie, a dotyczy dodatkowych 

kursów autobusu MZK na linii Nr 11 w dni wolne od pracy i święta, iż w projekcie budżetu nie 

znalazły się środki na dodatkowe kursy, iż był to wniosek mieszkańców do Dyrektora MZK i 

jest prośba o rozpatrzenie otrzymanej odpowiedzi przez gminę .Radny również poinformował na 

jakich liniach autobusy MZK  kursują w sobotę i niedzielę odnośnie gminy. 

Radna Agnieszka Lenda – odpowiedziała ,że Lipnik był również  okręgiem dwumandatowym i 

jej jako radej najbardziej chodzi o unormowanie sytuacji, że mamy wspólnie decydować. 

Radna pozytywnie odniosła się do wniosku komisji gospodarki. 

Radna Sylwia Więcek zabierając głos m.in. odniosła się do przebudowy świetlicy wiejskiej w 

Warchlinku,  mówiła o złym stanie technicznym tego budynku i o tym, że ta  miejscowości nie 

posiada transportu zbiorowego o tym, że są miejscowości gdzie nie ma świetlicy jak np., 

Sułkowo i o wybudowanej w roku bieżącym świetlicy w Stumianach, gdzie jest niewielka liczba  

mieszkańców . Dalej radna odnosząc się do budowy świetlicy w Tychowie  

 

 

 

 



- 5 - 

powiedziała, że budynek i pomieszczenia w nim nie spełniają warunków pod działalność  

świetlicy wiejskie i takie było stwierdzenie komisji, jest docelowo zapisane 1 mln zł i tutaj radna 

zaproponowała , aby podzielić kwotę na pół  i powstałaby kolejna świetlica. 

Wójt Gminy zabierając głos m.in. powiedział, że złożył projekt budżetu zgodnie z przepisami i 

dodał, że nie było takiej  woli abyśmy to robili wspólnie z radą , a bardzo chętnie bym na to 

przystał, dodał wójt jak również pozytywnie odniósł się do programu wieloletniego. Odnosząc 

się dalej do przebudowy świetlicy wiejskiej w  Warchlinku wójt m.in. powiedział, iż podczas 

opracowywania  projekt budżetu   pojawiła się propozycja dokończenia tej inwestycji po 

wcześniejszym  dokupieniu pomieszczeń i tutaj wójt wyjaśnił, że kontener raczej nie, bo nie ma 

tam miejsca.  

Kolejno wójt odniósł się do opinii komisji gospodarki i zawartej w tej opinii wniosku komisji w 

którym to zapisana kwota ma zabezpieczyć remonty dwóch świetlic i tutaj wójt powiedział, że 

trudno określić ile to będzie kosztowało, z dokumentacji na Święte sporządzonej  w roku 2008 

koszt był  wyliczony  na około 500 tys zł ,ale od tamtej pory ceny usług spadły i zdaniem wójta 

nie jest ważne ile tam osób mieszka, w miejscowości Strumiany nie było zrobione nic i dobrze 

się złożyło ,że będą mieć świetlicę przy udziale środków dodatkowo pozyskanych . 

Następnie wójt odniósł się do zaplanowanej inwestycji tj. budowy świetlicy w Tychowie i 

przedstawił stan techniczny obecnego budynku w którym znajduje się świetlica i dodał, iż jest 

dobrym pomysłem połączenie świetlicy i szatni dla sportowców,  a jaki będzie kosztorys to 

zobaczymy- dodał wójt. Kończąc wypowiedź  wójt powiedział, że opracowanie programu 

budowy świetlic i wykazu inwestycji  ułatwi pisanie projektu budżetu na drugi rok. 

Radny Józef Tracz zabierając głos zapytał, czy gmina zakłada wykonać to własnymi środkami,  

czy  pozyskiwać środki unijne na te świetlice, pracownicy powinni opracowywać takie projekty 

i pozyskiwać środki , bo wówczas założone środki własne wracają do budżetu.  

Wójt Gminy – odpowiedział ,że na  świetlice budowane i remontowane  takie środki były 

pozyskiwane w kwotach maksymalnych w różny sposób i to, że pracownicy gminy potrafią 

pozyskiwać środki. 

Radny Józef Tracz – powiedział, że w miejscowości Ulikowo świetlica nie spełnia warunków 

świetlicy i z innych spraw powiedział o remoncie wodociągu. 

Radna Małgorzata Cieplak powiedziała, że jest za tym aby sporządzić taki harmonogram, bo 

będzie wiadomo, co powiedzieć mieszkańcom.    

Radny Mariusz Klewin- odnosząc się do swojej świetlicy w Pęzinie powiedział, że wymaga 

remontu, nie ma tam ogrzewania,  a ściany są pokryte grzybem. 

Radna Sylwia Więcek przypomniała, że  na remont świetlicy w Koszewie też były zapisane 

środki, a   w między czasie została zamknięta szkoła i obiecany był też remont świetlicy i 

zadaniem radnej zostali wytrąceni z kolejki. 

Radna Agnieszka Lenda zabierając głos powiedziała, że wszyscy powinni być obiektywni, że 

należałoby się spotkać i zdecydować czy będą robione sukcesywnie  remonty świetlic, czy   

duże inwestycje . 

Radny Maciej Lipka – zabierając głos m.in. powiedział, że należałoby stworzyć wieloletni plan 

inwestycyjny i iść w kierunku dobrych inwestycji. Zaproponował  rozwiązanie kontenerów   w 

niektórych przypadkach jako miejsce spotkań dla mieszkańców . 

Radny Józef Tracz – powiedział, aby dyskutować na temat świetlic byłoby dobrze mieć takie 

zestawienie przynajmniej 10 lat wstecz odnośnie tego co było wykonane   w świetlicach i z 

jakich środków. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że jest propozycja to takie zestawienie zostanie sporządzone . 
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 Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie dokonanego zakupu kontenera  i planowanego 

zakupu kontenera zapisanego w projekcie budżetu  dla miejscowości Lipnik i tutaj według 

wyjaśnień radnej Agnieszki Lendy było to rozwiązanie doraźne – tymczasowe, ponieważ w tej 

miejscowości nie było miejsca do spotkania się. 

Radny Maciej Lipka zabierając głos powiedział, że obiekty kontenerowe będą spełniały swoją 

rolę wtedy kiedy będą  służyć odpowiednim celom , czy zebraniom , czy będą stale przebywać 

np. grupy dzieci i dodał czy gminę stać na obiekty stałe, czy np.  kontenery  i zapytał, czy takie 

rozwiązanie może być w innych miejscowościach. 

Radna Sylwia Więcek – wyrażając swoją opinię powiedział, że kontener dla sportowców jest 

dobrym rozwiązaniem, ale jako świetlica to nie. 

Radny Józef Tracz – zabierając głos powiedział, że Pani Agnieszka Lenda może się czuć się 

oszukana, bo nagle pojawia się temat innej świetlicy i tak to można było odebrać. 

Odnośnie kontenera jako świetlicy to zadaniem radnego rozwiązanie tymczasowe, a dla 

sportowców jak najbardziej. 

Pani Agnieszka Lenda – powiedział, że nowy kontener będzie gabarytowo większy i cieszy się z 

tego co ma. Poddaję pod rozwagę powiedziała radna, czy wchodzi w ten zakup , czy będą może 

środki unijne, biorę to co jest możliwe  dodała radna, aby zaspokoić potrzeby swojego sołectwa 

i zakończyła radna tym, iż nie wie jaka powinna być właściwa decyzja i sprecyzowany pogląd w 

którym kierunku. 

Radna Wiesława Kuśnierz zabierając głos m.in. powiedziała, że podstawą podejmowania 

decyzji powinna być wiedza, powinniśmy pytać się również  mieszkańców, a wójt układając 

projekt budżetu korzystałby z ustalonego planu działania czyli wskazanych przez radę 

inwestycji.  

Przewodniczący rady zabierając głos m.in. odniósł się do budowy świetlicy w miejscowości 

Tychowo i powiedział, że  nie podnosił tego tematu, a następnie  wspomniał o bardzo aktywnym 

działaniu Stowarzyszenia w tej miejscowości i jego zdaniem  komisja powinna stwierdzić czy 

warto ten budynek remontować. Pojawiły się środki powiedział przewodniczący na opracowanie 

dokumentacji, aby były środki pomocowe musi być przygotowana dokumentacja.  

Kontener to rozwiązanie tymczasowe dla Sułkowa – powiedział przewodniczący i wspomniał o 

wiatrakach w pobliżu Trzebiatowa i to, że ta miejscowość z tego nie ma żadnej korzyści. 

Kolejno głos zabrała Pani Aleksandra Kotschendoff sołtys sołectwa Tychowo i powiedziała 

kilka słów o swojej miejscowości o Stowarzyszeniu i to, że potrzebują prawdziwej świetlicy. 

Radny Jarosław Kornet  - powiedział, że każdy  ze swojego terenu posiada wiedzę, co 

należałoby wykonać ale przypomniał też, że obecnie priorytetem są remonty dwóch szkół, 

remonty świetlic i  stwierdził, czy budżet  to wszystko wytrzyma.  

Radny Mariusz Sikorski – powiedział, że mówi się o dwóch szkołach, a jest potrzeba z uwagi na 

przepełnienie  dzieci w szkole  Grzędzice jej rozbudowa  i dlatego musimy pamiętać o 3 

szkołach , a nie dwóch. 

Zastępca wójta – potwierdził konieczność rozbudowy szkoły w Grzędzicach . 

Sołtys sołectwa Grabowo Pani Klara Kolasińska – poruszyła ważny temat dla osób 

dojeżdżających ze Stargardu do swoich miejscowości na terenie gminy, a sprawa dotyczyła tego 

, aby w Stargardzie było wyznaczone jedne miejsce dla autobusów gdzie będzie można wsiąść i 

dojechać do swojej miejscowości i tutaj odpowiedzi udzieli radny Mariusz Sikorski z uwagi na 

miejsce swojej pracy posiadał informację ,iż taki centrum będzie przy ul. Towarowej, bo są 

takie plany. 

Sołtys Sołectwa Trzebiatów Pan Roman Kłoda –poinformował jak przedstawia się sprawa 

odnośnie świetlicy w jego miejscowości i to, że też trzeba by było wybudować świetlicę. 
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Małgorzata Cieplak – przypomniała ,że też należy wrócić w następnych latach  do budowy 

świetlicy  wiejskiej w Witkowie Drugim.   

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący rady w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie 

wniosek komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2015 w brzmieniu jak niżej :  

 Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu w formie wniosku zgłosiła zmianę do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński  na rok 2015  

polegającą na przeniesieniu środków z rozdziału 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg 

Wydatki majątkowe 

- budowa oświetlenia ulicznego w Warchlinie     - 50 000 zł  

- zakup lamp solarowych na terenie gminy           - 40 000 zł  

Do Działu 921 Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego, rozdział 92109 Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby, na wydatki majątkowe pozycja- przebudowa świetlic wiejskich w 

Warchlinku i Świętem. 

Wydatki na w/w świetlice łącznie stanowić będą kwotę 403 600 zł.   

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 

„przeciw” 0 i głosy wstrzymujące się „ 0 – przyjęła wniosek w/w brzmieniu. 

Radny Jarosław Kornet – przypomniał wójtowi o kosztach związanych z dodatkowymi kursami 

linii autobusów MZK i tutaj wójt odpowiedział, że po rozliczeniu się za dany rok odnośnie  

przewozów,  od miesiąca marca planuje się kursy sondażowe i jeżeli będzie potrzeba to 

wówczas będą szukane środki. 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały Nr III/6/14 w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Stargard Szczeciński na rok 2015  . 

Rada Gminy w obecności 15 radnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za” , „przeciw” 0 

i 2 głosami „ wstrzymującymi się” – podjęła uchwałę Nr III/6/14, która stanowi załącznik nr 9 

do protokołu . 

Projekt budżetu gminy Stargard Szczeciński na 2015 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad.4 

Podjęcie uchwały Nr III/7/14 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2015-2021 

Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały, po wcześniejszym  zapoznaniu rady z 

opinią RIO i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  8 głosami „za”, 

„przeciw” 0 i 7 głosami „ wstrzymującymi się „ – podjęła uchwałę Nr III/7/14, która stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.   

Projekt wieloletnie prognozy finansowej  stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.5  

Podjęcie uchwały Nr III/8/14 w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r. 

Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za’ , 

„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę Nr III/8/14 , która stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu . 

Ad.6 

Podjęcie uchwały Nr III/9/14 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Lipnik 

Przewodniczący rady za zgodą rady nie odczytywał całego projektu uchwały jedynie odczytał 

ustalenia końcowe, gdzie została ustalona stawka naliczenia jednorazowej opłaty od wzrostu 

wartości nieruchomości.. 
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Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za” , 

„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę nr III/9/14 , która stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad.7 

Podjęcie uchwały Nr III/10/14 w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy Gminy 

Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2015 r. „ 

Przewodniczący rady przypomniał, że wszystkie komisje rady opiniując projekt uchwały 

wyraziły zgodę na wprowadzenie zmian, które radni nanieśli w swoich projektach  i dlatego 

przewodniczący rady poddał pod głosowanie w/w projekt  uwzględniający te zmiany. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami ‘za” , 

„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się ‘ 0 – podjęła uchwałę Nr III/10/14, która stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad.8 

Podjęcie uchwały Nr III/11/14 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 r. 

Przewodniczący za zgodą rady nie odczytywał całego projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowani 15 głosami „za’ , 

„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr III/11/14 , która stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad.9 

Podjęcie uchwały Nr III/12/14 w sprawie zwołania zebrań wiejskich  

Wójt Gminy dodatkowo zgłosił na prośbę sołtysów zamianę daty  w zebraniach wiejskich tj.  

Witkowo Pierwsze i Strzyżno nowa data to  22 stycznia 2015 r. , a Sułkowo i Tychowo nowa 

data  29 stycznia 2015 r.  

Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały uwzględniający  zmiany zgłoszone   do  

terminów zebrań. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami ‘za” , 

„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr III/12/14 , która stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad.10 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił plan 

pracy komisji na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu przestawiła plan pracy 

komisji na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła plan pracy komisji na rok 2015 . 

Plany pracy stanowią załącznik nr 18, 19 i 20 do niniejszego protokołu.  

Radni uwag do przestawionych planów nie zgłosili, a tym samym je przyjęli 

Radna Wiesława Kuśnierz zapytała czy plan pracy komisji rewizyjnej zatwierdzi rada . 

Przewodniczący rady odpowiedział, że na podstawie planów pracy poszczególnych komisji 

zostanie opracowany projekt uchwały w  sprawie planu  pracy rady gminy na rok 2015, który 

będzie przedstawiony na sesji styczniowej do uchwalenia . 

 Ad.11 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stargard Szczeciński w roku 

szkolnym 2013/2014 omówił zastępca wójta Jerzy Makowski . 

Informacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Ad.12 

Wójt Gminy przedstawił informację na temat działalności w okresie międzysesyjnym, a 

mianowicie: 

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  

1 W związku ze spłatą rat za nabycie nieruchomości wydano zezwolenie na wykreślenie z 

księgi wieczystej hipoteki dla lokalu mieszkalnego nr 1 położnego w budynku nr 49 w 

miejscowości Sowno. 

2 W dniu 17.11.2014 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 8864/2014 stanowiącą umowę 

ustanowienia na nieruchomościach oznaczonych numerami działek 41 i 54, obręb Strzyżno, 

stanowiących drogi wewnętrzne, odpłatnie na czas nieoznaczony służebności przesyłu na 

rzecz spółki pod firmą: Enea Operator Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu przy ul. 

Strzeszyńskiej 58 lub następców prawnych tej Spółki. Służebność ustanowiona w związku z 

przebudową elektroenergetycznej linii napowietrznej 110 kV relacji Kluczewo-Pyrzyce, o 

łącznej długości ok. 19,47 metrów (dz. nr 41 – 7,40 m, dz. nr 54 - 12,07 m). Wynagrodzenie 

z tytułu ustanowienia służebności ustalono na kwotę brutto 1 845,00 zł, w tym podatek VAT 

23%. 

3 W dniu 19.12.2014 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 7359/2014 stanowiącą umowę 

sprzedaży na rzecz Gminy Stargard Szczeciński nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

oznaczonej w ewidencji jako działka nr 52/7 o powierzchni 0,0151 ha, położonej w obrębie 

Strachocin gmina Stargard Szczeciński z przeznaczeniem na poszerzenie drogi stanowiącej 

własność Gminy Stargard Szczeciński oznaczonej numerem działki 49. Cena sprzedaży 

nieruchomości – brutto 3 775,00 zł. 

4 W dniu 19.12.2014 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 7366/2014 stanowiącą umowę 

sprzedaży na rzecz Gminy Stargard Szczeciński nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

oznaczonej w ewidencji jako działka nr 115/6 o powierzchni 0,0131 ha, położonej w obrębie 

Strachocin gmina Stargard Szczeciński z przeznaczeniem na poszerzenie drogi gminnej 

oznaczonej numerem działki 130, zgodnie z ustaleniami miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Cena sprzedaży nieruchomości – brutto 3 275,00 zł. 

5 Zawarto kolejną umowę dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

oznaczonej jako działka numer 32/9 o pow. 10 m
2
, położona w obrębie Lipnik (na okres do 

31.12.2017 r.), czynsz miesięczny w wysokości 270,00 zł, dzierżawca Krzysztof Owczarek. 

6 Gmina zawarła umowę na dzierżawę części nieruchomości stanowiącej własność osób 

fizycznych oznaczonej jako działka numer 822 o pow. 0,30 ha, położona w obrębie Małkocin 

(na okres do 31.12.2015 r.), czynsz miesięczny w wysokości 200,00 zł, pod zatoczkę 

autobusową. 

7 Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 

poświadczono 5 oświadczeń o łącznej powierzchni użytków rolnych wchodzących w skład 

gospodarstwa, 5 oświadczeń o osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego. 

8 Wydano 6 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, posiadaniu 

nieruchomości rolnych położonych na terenie gminy w obrębach: Grabowo, Grzędzice, 

Kiczarowo, Kurcewo, i Trzebiatów. 

9       Wydano20 zezwoleń na usunięcie drzew i krzewów. 

10 W związku z prowadzonym postępowaniem o wydanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. „Budowa farmy elektrowni wiatrowych  

 

 

 

 

 

 

 

 



- 1 0 - 

„Poczernin”, obręb Poczernin, gmina Stargard Szczeciński, pow. Stargard Szczeciński, woj. 

zachodniopomorskie”, w dniu 07 listopada 2014 r. wydano postanowienie, w którym nałożono 

obowiązek przeprowadzenia oceny oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko oraz obowiązek 

sporządzenia raportu o oddziaływaniu przedmiotowego  przedsięwzięcia na środowisko i w 

związku z tym w dniu 10 listopada 2014 r  postanowieniem zawieszono niniejsze postępowanie do 

czasu przedłożenia przez  wnioskodawcę ww. raportu. 

11 W związku ze złożeniem 5 wniosków o dofinasowanie przydomowej oczyszczalni ścieków 

sporządzono Zarządzenie nr 182/14 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 06 listopada 2014 r. 

w sprawie powołania Komisji ds. udzielania dotacji celowych z budżetu gminy Stargard 

Szczeciński w zakresie budowy indywidulanych oczyszczalni ścieków. 

12.W związku z zawieszonym postępowaniem (postanowienie z dnia 31 lipca 2014 r.) o wydanie 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. „Zbieranie, transport i 

odzysk odpadów innych niż niebezpieczne” zlokalizowanych na dz. nr 344/24”, obręb Strachocin, 

gmina Stargard Szczeciński, w dniu 03 grudnia 2014 r. postanowieniem znak: 

GNR.6220.5.2014.AC podjęto postępowanie z uwagi na dostarczenie przez wnioskodawcę 

raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko. 

13 W nawiązaniu do powyższego niniejszy raport przesłano do Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Szczecinie i Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Stargardzie 

Szczecińskim o uzgodnienie warunków realizacji przedsięwzięcia. 

14.Postępowanie w sprawie wniosku o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach, tj. 

zgody na realizację przedsięwzięcia pn.: „Rozbudowa istniejącego gospodarstwa poprzez budowę 

zbiornika ziemnego na płynne odchody zwierzęce, montaż stołu do mechanicznego zadawania 

paszy, montaż separatora” na dz. nr 37/13, obręb Barzkowice, gmina Stargard Szczeciński jest na 

etapie przedłużenia terminu do uzupełnienia przez Inwestora raportu o ocenie oddziaływania 

przedsięwzięcia.  

15 Przygotowano zapotrzebowanie w kwocie 29 658,25 zł na zadanie – pn. „Usuwanie wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Stargard Szczeciński”, dofinansowane przez Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska w Szczecinie.  

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

1. Zadania wykonane. 

1) Zakupiono i zamontowano zewnętrzny stół betonowy do tenisa do miejscowości Skalin 

(fundusz sołecki). 

2) Zakupiono i zamontowano drzwi wejściowe szt. 2, do świetlicy w Pęzinie (fundusz sołecki). 

3) Wykonano wewnętrzną linię zasilania energetycznego (boisko, szatnia) na działkach nr 84 i 

86 w Koszewie. 

4) Zakupiono materiały budowlane na wykonanie podestu betonowego, oraz dobudowę wiaty 

drewnianej przy świetlicy w Kurcewie ( fundusz sołecki). 

5) Zakupiono stoły z ławkami jako doposażenie placu zabaw w Trzebiatowie. 

6) Awaryjnie naprawiono gazowy kocioł c.o. w świetlicy w Strzyżnie. 

7) Zakończono budowę boiska sportowego wielofunkcyjnego na działce nr geod. 99 obręb 

Pęzino gmina Stargard Szczeciński. 

8) Zakończono budowę budynku świetlicy wiejskiej wraz zagospodarowaniem terenu na działce 

nr geod. 396/4 obręb Strumiany - Etap I. 

9) Wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową rozbudowy oświetlenia drogowego w 

miejscowości Warchlino na działkach o numerach geodezyjnych 42, 394/2 – ok. 300 m/b. 

10) Wykonano remont drogi wewnętrznej w miejscowości Klępino (dz. geod. Nr 47). 

11) Wykonano remont chodnika w Ulikowie. 

12) Wykonano oznakowanie drogowe w miejscowości Barzkowice, Strachocin, Lubowo, . 
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13) Wykonano montaż dodatkowych lamp oświetleniowych ulic w miejscowości Skalin, , 

Lipnik, Tychowo, Małkocin, Strumiany. 

14) Wykonano peroniki na przystankach autobusowych w miejscowości Starzyzno, Kępino. 

15) Wykonano remont wiaty przystankowej w miejscowości Lipnik. 

16) Zakupiono opał do kotłowni przy obiektach gminnych: Ośr. Zdrowia w Sownie i Pęzinie, 

Świetlica w Skalinie i Koszewie. 

2.Zadania w trakcie wykonywania 

1) Zakupienie  wiat przystankowych do miejscowości Strzyżno i Pęzino. 

2) Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej przebudowy budynku świetlicy wraz 

z zagospodarowaniem przyległego terenu w  Warchlinku.   

3) Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej rozbudowy i przebudowy szkoły 

podstawowej wraz z dobudową sali gimnastycznej i zagospodarowaniem terenu w miejscowości 

Sowno.   

4) Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej budowy świetlicy wraz z 

zagospodarowaniem przyległego terenu w Tychowie. 

3. Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

1) Przetarg na wykonanie usługi pn. Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej 

przebudowy budynku świetlicy wraz z zagospodarowaniem przyległego terenu w  Warchlinku. 

(komisja przetargowa jest na etapie uzupełnienia złożonych ofert). W postępowaniu złożonych 

zostało 12 ofert. Umowę w sprawie zamówienia podpisano 18.11.2014 roku, z Pracownia 

Projektowa Milo 7 Miłosz Paweł Stachera z siedzibą ul. Grochowa 14/7, 71-741 Szczecin. 

Wartość umowy to 16 974,00  zł brutto. 

2)  Przetarg na wykonanie usługi pn. Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej 

rozbudowy i przebudowy szkoły podstawowej wraz z dobudową sali gimnastycznej i 

zagospodarowaniem terenu w miejscowości Sowno.  

W postępowaniu złożonych zostało 18 ofert. Umowę w sprawie zamówienia publicznego 

podpisano 06.11.2014 roku  z Eda- Kar- Bud Usługi Budowlane Edward Szmydka, ul. 

Słowackiego 17 B/3, 73-110 Stargard Szczeciński. Wartość umowy: 44 280,00 zł brutto.  

3) Przetarg na zimowe utrzymanie dróg było podzielone na dwie odrębne części zamówienia: 

Część I : Prowadzenie akcji  zimowej sprzętem ciężkim – odśnieżanie dróg wewnętrznych i dróg 

publicznych będących w zarządzie Gminy Stargard Szczeciński w sezonie zimowym 2014/2015 

r. wg standardu zimowego utrzymania dróg -5: 

Część II : Prowadzenie akcji zimowej sprzętem ciężkim – odśnieżanie wskazanych dróg 

publicznych będących w zarządzie Gminy Stargard Szczeciński w sezonie zimowym 2014/2015 

r. Obejmujące usługę odśnieżania sprzętem ciężkim usuwania śliskości, odśnieżania i 

uszorstnienia nawierzchni mieszanką piaskowo – solną wg standardu zimowego utrzymania dróg 

-3: 

 

Po przeprowadzonych postępowaniach zawarto umowy:  

W części I  

Rejon 1.- Gospodarstwo Rolne Kłoda Roman Trzebiatów 13, 73-131 Pęzino. cena 93,00 zł 

brutto za godzinę pracy ludzi i sprzętu. 

Rejon 2.- Usługi Budowlane ”Grunt”Piotr Pigulski Brudzewice 1 a, 73-131 Pęzino. cena 105,00 

brutto za godzinę pracy ludzi i sprzętu  

Rejon 3.- Usługi Budowlane ”Grunt”Piotr Pigulski Brudzewice 1 a, 73-131 Pęzino cena 105,00 

brutto za godzinę pracy ludzi i sprzętu  

Rejon 4.- Usługi Budowlane ”Grunt”Piotr Pigulski Brudzewice 1 a, 73-131 Pęzino cena 105,00 

brutto za godzinę pracy ludzi i sprzętu  
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Rejon 5.- Gospodarstwo Rolne Kłoda Roman Trzebiatów 13, 73-131 Pęzino cena 93,00 zł brutto 

za godzinę pracy ludzi i sprzętu. 

W części II zawarto umowę Gospodarstwo Rolne Kłoda Roman ,Trzebiatów 13, 73-131 Pęzino, 

cena 260,00 zł brutto za godzinę pracy ludzi i sprzętu. 

4) W postępowaniu na remont pomostu i budowa placu zabaw oraz ścieżki spacerowej w 

miejscowości Wierzchląd gmina Stargard Szczeciński złożone zostały 4 oferty. 

1) Kabud Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowo- Michał Kaszak, ul. Władysława Jagiełły 28, 

73-200 Choszczno, cena oferty 148 762,78 zł brutto. 

2) Giardino Beata Cabaj z siedzibą ul. Asnyka 9/2, 71- 525 Szczecin,  cena oferty 158 136,06 zł 

brutto. 

3) Madex Sp. z o.o., z siedzibą ul. Pełczycka 3 a, 74- 320 Barlinek,  cena oferty 111 916,30 zł 

brutto. 

4)  Zakład Produkcyjno- Usługowo- Handlowy Stanmet Stanisław Rudawski z siedzibą Ognica 

35, 73-130 Dobrzany, cena oferty 119 634,89 zł brutto. 

Dnia 24.12.2014 roku podpisano umowę z firmą Madex Sp. z o.o., z siedzibą ul. Pełczycka 3 a, 

74- 320 Barlinek. Wartość umowy 111 916,30 zł brutto. 

5) W postępowaniu na pełnienie funkcji inspektora nadzoru dla zadania remont pomostu i 

budowa placu zabaw oraz ścieżki spacerowej w miejscowości Wierzchląd gmina Stargard 

Szczeciński złożone zostały 3 oferty. 

1) Przedsiębiorstwo Realizacji Inwestycji Sp. z o.o., Al. Papieża Jana Pawła II 42, 70-415 

Szczecin, cena oferty 3 357,49 zł brutto. 

2) Przedsiębiorstwo Wielobranżowe „PRojekt” Piotr Różański, ul. Szczecińska 70/2, 73-110 

Stargard Szczeciński, cena oferty 1 968,00 zł brutto. 

3) Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji Spółka z o. o., Wojska Polskiego 119, 73-110 Stargard 

Szczeciński, cena oferty 3 861,12 zł brutto. 

Dnia 24.12.2014 roku podpisano umowę z firmą Przedsiębiorstwo Wielobranżowe „PRojekt” 

Piotr Różański, ul. Szczecińska 70/2, 73-110 Stargard Szczeciński. Wartość umowy 1 968,00 zł 

brutto. 

4.  Inne 

1) Wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych: 

- podpisano umowy dzierżawy części działek stanowiące drogi wewnętrzne na zajęcie w celu 

budowy urządzeń nie związanych z infrastruktura techniczną drogi i na umieszczenie tych 

urządzeń- 7 szt. 

- wydano decyzję na zajęcie i umieszczenie urządzeń nie związanych z infrastruktura techniczna 

dróg gminnych- 4 szt. 

- lokalizację zjazdów z dróg – 1 szt. 

- odcinków przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 3 szt. 

- odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 2 szt. 

- wydano opinię do wydania decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego- 2 szt. 

2) Udostępniono świetlice wiejskie na imprezy indywidualne wraz z rozliczeniem – 24 szt. 

3) Realizacja zadań, wynikających z uchwały Rady Gminy, dotyczących odpłatnego 

przejmowania urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych wybudowanych  przez  inwestorów  

prywatnych na terenie Gminy. 

Referat Planowania Przestrzennego 

1. Wydano: 

 75 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,      

 8 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,   

 15 decyzji w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy, 
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 1 opinię o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego,  

 7 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 

nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,      

 4 wypisy i wyrysy z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, 

 25 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy, 

 12 informacji o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy, 

 22 zawiadomienia o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych; 

2. Wykonanie projektów zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w  obrębie Święte oraz zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy w obrębach Ulikowo i Krąpiel; 

3. Przygotowanie do uchwalenia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie Lipnik;  

4. Wykonanie mapy do celów planistycznych na potrzeby sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie Golczewo; koszt wykonania mapy 

wyniósł 5 990,10 zł.    

Ponadto Wójt Gminy poinformował w jakich uroczystościach i spotkaniach uczestniczył z 

zastępcą,  w ostatnich dwóch miesiącach. 

Kolejno wójt odpowiadając na pytanie radnego Jarosława Korneta poinformował, co było 

przedmiotem ostatniego spotkania Związku Gmin Dolna Odra m.in. powiedział, że ze spotkania 

nie ma konkretnych decyzji, ale wspomniał o wzroście cen za wywóz odpadów komunalnych o 

podniesionej składce na Związek, którą płaci gmina od jednego mieszkańca i to, że punktu 

składowego bliżej gminy w najbliższym czasie raczej nie będzie. 

Dalej wójt gminy odpowiadając na pytanie radnej Wiesławy Kuśnierz m.in.  powiedział, że 

nigdy nie wyda decyzji o warunkach zabudowy pod wiatraki. 

Ad.13 

Przewodniczący rady poinformował, że w dniu 23 grudnia 2014 r. na jego ręce zostało złożone 

pismo informujące o powołaniu z dniem 19.12.2014 r. Klubu Radnych „ NASZA GMINA” z 

dołączonym regulaminem . 

Zasady działania klubów radnych  określają przepisy Statutu Gminy – dopowiedział 

przewodniczący rady. 

Ad.14 

Podjęcie uchwały Nr III/13/14 w sprawie wyboru przewodniczącego komisji rewizyjnej 

Po wyjaśnieniu spraw związanych z w/w projektem uchwały przez radcę prawnego 

przewodniczący rady poprosił o zgłaszanie kandydatur spośród członków komisji rewizyjnej. 

Radna Wiesława Kuśnierz – w imieniu dwóch członków komisji rewizyjnej zgłosiła kandydaturę 

radnej  Pani  Agnieszki Lendy na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

Radna Agnieszka Lenda wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Kolejno rada gminy w głosowaniu jawnym 15 głosami ‘za”, „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące 

się „ 0  wyraziła zgodę na to, aby Pani Agnieszka Lenda została przewodniczącą komisji 

rewizyjnej. 

Następnie przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
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Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych  na sali podczas głosowania 15 głosami ‘za” , 

„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr III/13/14 , która stanowi 

załącznik nr  22 do protokołu. 

Ad.15 

Bark interpelacji. 

Ad.16 i 17 

Radna Agnieszka Lenda porosiła o przygotowanie informacji z zakresu inwestycji odnośnie 

wszystkich sołectw za okres  trzech ostatnich kadencji . 

Z uwagi na to ,że była inna propozycja odnośnie okresu za jaki ma być sporządzona informacja, 

rada gminy poprzez głosowanie potwierdziła, że ma to być okres trzech ostatnich kadencji -

czyniąc to 14 głosami ‘za”, „przeciw” 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „  

Radny Maciej Lipka poruszył następujące tematy: 

- pierwszy dotyczył drogi w Lubowie, która jest zalewana i nanoszony jest piasek, a pytanie 

dotyczyło tego  jakie byłyby podjęte działania  gdyby  była powódź i wystąpił mróz, a zalany 

został teren drogi  , 

- następna sprawa dotyczyła remontu drogi Lubowo - Lipnik w ramach programu   

  zintegrowanych  inwestycji terytorialnych w roku 2015 i z jakim zakresem, 

- trzecia sprawa dotyczyła drogi Lubowo -  Poczernin, która jest zbyt wąska, a zarośnięta  

krzakami, gdzie jest problem minięcia się dwóch pojazdów, co wiąże się m,.in z usunięciem 

krzaków.  

Wójt Gminy odpowiadając m.in powiedział, że odnośnie zalania drogi to był problem z 

wykonaniem przepustu, aby wodę spuścić do Iny, właściciel gruntu nie wyraził zgody, ale do tej 

sprawy wiosną należy powrócić- dodał wójt. Odnośnie remontu drogi to po zatwierdzeniu 

programu, rozpoczęcie się  w roku 2015 z pełnym zakresem, a droga ta zaczyna się przy kościele 

w Lubowie , a kończy się na końcu Lipnika- poinformował wójt. 

Radny Józef Tracz- poinformował, iż na odcinku drogi  Strachocin – Ulikowo  w miejscu tej 

drogi pod górkę z jednej strony są drzewa , a po drugiej stronie jest rów, którym woda spływa   

podczas opadów i dlatego  należałoby utwardzić ten rów, a druga sprawa dotyczyła wycięcia  

krzaków przy tej drodze. 

Radny Jarosz Mateusz – zapytał się o umieszczeniu tabliczki na moście w Strachocinie. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że najpierw gmina musi  wyremontować przepust. 

Radna Wiesława Kuśnierz- poruszyła temat dotyczący umieszczenia na drogach np. przy 

szkołach tzw „ śpiących policjantów” jak również  na wjazdach do miejscowości na terenie 

gminy. 

Wójt Gminy – poinformował, że na sesję miał przygotować informację dotyczącą liczby rodzin z 

terenu gminy, które skorzystały z żywności wydawanej przez Chrześcijańską Służbę 

Charytatywna w Stargardzie w obecnym roku  i jest to około 150 rodzin- według informacji  

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Ad.18  

Przewodniczący rady podał termin zwołania następnej sesji i terminy posiedzeń komisji jak niżej 

:  

- IV sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 30 stycznia 2015 r. godz. 10
00

 , 

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 26 stycznia 2015 r. godz. 9
00 

 , 

- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 27 stycznia 2015 r. godz. 8
30

 , 

- komisja rewizyjna dnia 28 stycznia 2015 r. godz. 8 
00 

.    

 

 Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

Z. Stoczkowska                                                                                Edward Kosmal 

Data sporządzenia :                                                                    Data podpisania : 

2014.12.30                                                                                  2015. ………………………… 

 


